

ВНИМАНИЕ! / ATTENTION!

Контакты для предоставления коммерческих предложений и сопутствующей документации: Факс: 8 (371) 129-29-00 либо на электронный адрес (сканированная версия в формате PDF) Кому: j.nurimbetov@uz-kor.com Тема: (Номер настоящей спецификации) Обязательные условия поставки и оплаты: Для местных участников: до Кунградский район, п. Кырк-Кыз-УГХК. или Ташкент/Узбекистан / Для иностранных участников: ДАР УГХК, Кырк-Кыз-УГХК Кунградский район или Ташкент/Узбекистан Доставка в течение 90 дней после подписания договора Условия оплаты- По факту 100% в течение 30 дней Коммерческие предложения должны быть на фирменном бланке с подписью руководителя заверенная печатью и должны отвечать всем требованиям указанным ниже, а также с указанием условия и срок поставки.	Contacts for providing commercial proposals and related documents: Fax: 8 (371) 129-29-00 or by e-mail (scanned version in PDF format) To: j.nurimbetov@uz-kor.com Subject: (Number of specification) Mandatory delivery and payment terms: For local participants: till Kungrad district, Kirk-Kiz settlement, UGCC or Exw Tashkent, Uzbekistan For foreign participants: DAP Kirk-Kiz, settlement, UGCC or Tashkent/Uzbekistan Delivery within 90 days after signing of a contract. Payment terms 100% after delivery within 30 days Commercial proposals should be on company letterhead, signed by the manager, contain delivery term and certified by the seal and must meet all the requirements.
--	---

Перечень закупаемых товаров, услуг, работ / A list of the goods, services and works:

№	Name of spare parts / Наименование запасных частей	Model/ Part No./ Description/Specification Модель / Парт.номер/ Описание/Спецификация	Qty/ Кол-во	UOM/ Ед. изм
1	Кориолисовый расходомер с преобразователем / Coriolis flowmeter with transmitter	Micro Motion Field-Mount Transmitter Micro Motion 4700 ELITECMFS015M313NZAECZZUK 4700I12ABFAAZZZAAZ	1	Шт. / EA
2	Мембраны для пневматических импульсных клапанов/ Diaphragms for pneumatic pulse valves	Pneumatic Pulse Valve 8296600 G1 1/2" Spare part kit. Spare part numbers: 103 diaphragm and 105 Pilot diaphragm Diaphragm for pneumatic Diaphragm valve 1269790.0000.00000	35	Комплект / Set